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ERSÄTTARYTTRANDE 
Kommunstyrelsens sammanträde 27 februari 2007 
§ 61 Försäljning av mark till Trollbäckens Tennisklubb/Tyresö Rackethall AB 
 
Vänsterpartiet i Tyresö hade precis som socialdemokraterna yrkat på att stadsbyggnadschefen 
Peter Hellsten får i uppdrag att komma överens med Trollbäckens Tennisklubb om att Tyresö 
Rackethall får hyra marken med tomträtt. Inför kommunstyrelsens sammanträde fanns fyra 
alternativ, varav två var omöjliga. I det ena fallet handlade det om att kommunen skulle 
fortsätta arrendera ut marken och gå in i ett nytt borgensåtagande – det är i dag i strid med 
lagen.  I det andra fallet handlade det om att fortsätta som nu med arrende och samma 
borgensåtagande, vilket skulle omöjliggöra för Trollbäckens Tennisklubb att bygga om och 
förbättra Rackethallen. 
 
Vänsterpartiet är övertygade om att Tyresö Rackethall fyller en viktig funktion inom idrotten 
och vi skall göra vad vi kan för att stödja deras verksamhet. Enligt vår uppfattning är då det 
bästa sättet att upplåta marken mot tomträtt. Det möjliggör för Trollbäckens Tennisklubb att 
ta lån för ombyggnad samtidigt som vi fortfarande är ägare till marken. Ingen kan i dagsläget 
säga vilket framtida behov kommunen kan ha av den mark, som Tyresö Rackethall ligger på. 
Då är tomträtt definitivt det bästa alternativet, som gynnar båda parterna. 
 
För Vänsterpartiet i Tyresö 
 
Inger Gemicioglu 
Ersättare i Kommunstyrelsen 


